
 
 
 
 
Referat fra ordinær generalforsamling d 21/3-2017 
 
Fremmødte: nr. 11, 13, 14, 15, 19, 26, 27, 28, 33, 35, 38, 39 & 46 
 
Bestyrelsen bød velkommen til de fremmødte. 
 
Punkt 1 Valg af dirigent.  
Johnny nr. 38 blev valgt. 
Generalforsamlingen er rettidigt varslet og indkaldt. 

 
Punkt 2 Formandens beretning.  
Se beretning på hjemmeside gf-lykkesholm.dk. 
Der stilles spørgsmål fra nr 28 til de grønne områder. Der er opstartet samarbejde med ny gartner, og der 
ligges en plan med gartner for det fremtidige arbejde på fælles arealerne.   

 
Punkt 3 Forelæggelse af regnskab til godkendelse.  
Der stilles spørgsmål fra revisorer omkring regning fra gartner, da det ikke fremgår hvilket stykke arbejde 
der er udført. Bemærkning skrevet. 
Regnskabet godkendt. 
 
Punkt 4 Forslag fra bestyrelsen.  
Det foreslås at 2. kontingent ikke opkræves i 2017. Der foretages afstemning ved de fremmødte. Flertallet 
stemmer for forslaget. Budget 2017 godkendt. 
 
Nr. 14 foreslår at der afsættes et større beløb til en fest i foreningen. Der informeres om regler omkring 
forslag fra medlemmer som skal være bestyrelsen i hænde senest 1 marts. 
 
Punkt 5 Forslag fra medlemmerne.  
Forslag fra Kim Petersen trækkes tilbage, da det er bestyrelsens plan at kigge vedtægterne igennem mhp 
ændringer. 
 
Punkt 6 Valg til bestyrelsen 
 
Punkt 6.1 Valg af kasserer for 2 år. 
Morten Kertesz nr. 19 valgt som kasserer 
 
Punkt 6.2 Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 
Per nr. 15 valgt som bestyrelsesmedlem 
 
Punkt 7 Valg af bestyrelsessuppleanter:  



Brian nr. 13 blev valgt, Ronni nr. 14 blev valgt 
 
Punkt 8 Valg af revisorer:  
Joel nr. 28, Kim nr. 35 
Valg af revisorsuppleant: Ken nr. 46 
 
Punkt 9 Eventuelt:  
Spørgsmål fra nr. 35: Hvorfor har foreningen så stort et overskud? Dette er bl.a. pga. stien bag Lykkesholm - 
da det er ’vores’ sti, hvor vi kan risikere at skulle asfaltere på et tidspunkt. 
 
Spørgsmål fra nr. 35: Hvor gør folk af hundeposerne fra de nye stativer når der ikke er skraldespande på 
stativet? Vi håber på at hundeejerne tager poserne med hjem i deres skraldespande. Der er generelt et 
problem i greve kommune med få skraldespande, dette vil bestyrelsen arbejde videre på. 


